
FV « litl vso» 
Motie: Kansen pakken in het Stationsgebied 

bij Raadsvoorstel 2023-38 Kadernota, 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen 0p 24-05-2023 

Overwegende dat: 

• De vraag naar woningen in de gemeente Venlo groot is en deze druk ook de komende jaren 
blijft aanhouden; 

• Er een mismatch op de woningmarkt is: er zijn te weinig appartementen, terwijl juist 
appartementen in trek zijn bij jongeren en senioren; 

• Door appartementen te bouwen, efficiënter met de ruimte kan worden omgegaan, waarmee we 
ons groene buitengebied sparen; 

• Genoemde doelgroepen als jongeren en senioren graag in de buurt van horeca, winkels en 
voorzieningen wonen en de aanwezigheid van deze doelgroepen ook weer goed is voor het 
voortbestaan van genoemde sectoren; 

• Door rondom mobiliteitshubs/vervoersknooppunten te bouwen, realiseren we ook meteen een 
mobiliteitstransitie, immers, hoe meer mensen rondom het station wonen, hoe aantrekkelijker 
de trein is voor bijvoorbeeld woon-werk-verkeer. 

Constaterende dat: 

• Het Venlose Stationsgebied zeer weinig dichtheid kent als het gaat om woningbouw, zeker 
vergeleken bij andere (vergelijkbare) steden; 

• Er door ProRail een heroriëntatie gaat plaatsvinden van de spoorzone en het emplacement; 
• Dit, volgens de Kadernota, kansen biedt in het huidige stationsgebied, maar ook 'de spoorzone 

ten zuiden van het station'. 
• Dit een enorme impuls kan zijn voor de zuidzijde van het station. 

Verzoekt het college: 

1. Om bij de visievorming van het Stationsgebied scenario's te ontwikkelen waarbij de 
woondichtheid in het gebied significant wordt vergroot; 

2. Om samen met ProRail in te zetten op een extra ontsluiting van het station aan de zuidzijde. 

En gaat over tot de orde van de dag. 


